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Onderwerp Nationaal Park Sallandse Heuvelrug & Twents 

Reggedal en schriftelijke beantwoording vragen

Zaaknummer 62998-2022

B&W vergadering 19 juli 2022

Integrale advisering Herald Immink (economie), Birgitte Keijzer 

(plattelandsontwikkeling)

Portefeuillehouder Mevr. S.M.L. (Sylvia) van der Heide

Voor informatie René van de Keuken

rene.van.de.keuken@raalte.nl  

Bestuurssamenvatting

De agendacommissie heeft verzocht om een memo op te stellen met betrekking tot de uitkomsten van het veldbezoek 

op 17 juni 2022. Tijdens dit veldbezoek zijn er een aantal presentaties gegeven door het Nationaal Park, Staatsbosbeheer 

en een groep Wierdense agrariërs. Ook is er gesproken over de dilemma’s en kansen die het Nationaal Park ondervindt in 

de verkenning naar een Nationaal Park Nieuwe Stijl in het gebied van de Sallandse Heuvelrug & Twents Reggedal. 

Agrariërs uit onze gemeente hebben hun zorgen geuit omtrent de voorverkenning van het Nationaal Park Nieuwe Stijl.

Met een informatienotitie informeren wij de gemeenteraad over de voortgang Nationaal Park Sallandse Heuvelrug & 

Twents Reggedal en de uitkomsten van het veldbezoek. Daarnaast zijn er  vragen vanuit de gemeenteraad  gesteld die 

hierbij worden beantwoord.

Beslispunten

1. De raadsinformatienotitie  over de voortgang Nationaal Park Sallandse Heuvelrug & Twents Reggedal, 

uitkomsten van het veldbezoek en de beantwoording van mondeling gestelde vragen door de fractie van 

GemeenteBelangen vast te stellen.  

Besluit

Inleiding

Om raadsleden te blijven informeren is er op verzoek van de gemeenten Hellendoorn, Wierden en Raalte door het 

Nationaal Park op 17 juni j.l. een veldbezoek georganiseerd om de gemeenteraden te informeren over de stand van zaken 

m.b.t. de voorverkenning Nationaal Park Sallandse Heuvelrug & Twents Reggedal. Hiervoor zijn ook alle raadsleden van de 

gemeente Raalte uitgenodigd.
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Tijdens dit veldbezoek zijn er een aantal presentaties gegeven en is er gesproken over de dilemma’s en kansen die het 

Nationaal Park ondervindt in de verkenning naar een Nationaal Park Nieuwe Stijl in het gebied van de Sallandse 

Heuvelrug & Twents Reggedal. 

Beoogd effect

De raad te informeren over de voortgang voorverkenning Nationaal Park en het veldbezoek raadsleden dat op 17 juni 

2022 heeft plaatsgevonden. Tevens beantwoording vragen vanuit de gemeenteraad.  

Argumenten

1.1 De gemeenteraad wordt middels de informatienotitie geïnformeerd over de stand van zaken m.b.t. de 

voorverkenning Nationaal Park en het veldbezoek voor raadsleden dat op 17 juni j.l. heeft plaatsgevonden. 

1.2.  De fractie van GemeenteBelangen heeft  tijdens de gemeenteraad van 23 juni vragen gesteld welke in de 

informatienotitie worden beantwoord.

Duurzaamheid

Met de verdere ontwikkeling van het nationaal park kan ook de natuur binnen de gemeente verder versterkt worden. 

Daarnaast kan deze ontwikkeling ervoor zorgen dat bewoners en bezoekers van de gemeente Raalte meer in aanraking 

komen met de natuur die bij het nationaal park hoort.

Kanttekeningen

1.1. Agrariërs uit de gemeente Raalte hebben hun zorgen geuit omtrent de voorverkenning van het Nationaal Park 

Nieuwe stijl. 

Er leeft onder hen de angst dat al veel dichtgetimmerd is, dat er beleid wordt bepaald en ze nauwelijks vertegenwoordigd 

zijn. Ook worden daarbij vaak andere thema’s aangehaald die buiten het Nationaal Park vallen (denk aan GGA stikstof).

De gemeente heeft de signalen over de zorgen van agrariërs serieus genomen door een aantal acties in gang te zetten. 

Zowel vanuit het Nationaal Park als vanuit de gemeente zijn er diverse bijeenkomsten met agrariërs georganiseerd en zijn 

er goede gesprekken gevoerd.  Ook heeft er na het veldbezoek van 17 juni j.l. nog een informeel gesprek geweest met 

een georganiseerde groep agrariërs uit Haarle en Luttenberg samen met de gedeputeerde van de Provincie. Verder zijn 

agrariërs uit Luttenberg inmiddels vertegenwoordigd doordat zij zitting hebben gekregen in het Programmateam van 

het Nationaal Park. Ook is er een klankbordgroep van agrariërs opgericht waarin vertegenwoordiging van agrariërs uit alle 

deelnemende gemeenten zitten. Hierdoor kunnen de achterbannen goed worden geïnformeerd. Verder zijn er met het 

Nationaal Park afspraken gemaakt dat in de communicatie van het Nationaal Park ook meer de agrarische sector naar 

voren moet gaan komen. Dit wordt door het Nationaal Park opgepakt.  We houden de vinger aan de pols en blijven 

scherp op het feit  dat de boeren zich gehoord blijven voelen, zo gaat de wethouder op korte termijn nog met de 

agrariërs in gesprek.

Financiën

De gemeente Raalte draagt gedurende de 3-jarige voorverkenning jaarlijks EUR 10.000,- af voor deelname aan het 

Nationaal Park. 

Vervolg

De gemeente Raalte heeft reeds diverse gesprekken gehad met agrariërs en zal op korte termijn in gesprek blijven met 

agrariërs om te horen wat er leeft en eventuele zorgen weg te kunnen nemen. Eind 2023 zal uiteindelijk de balans worden 
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opgemaakt en worden gekeken of er voldoende commitment en draagvlak is en of wij voldoende (economische) kansen 

zien om definitief deel te nemen aan een uitbreiding van het Nationaal Park Sallandse Heuvelrug. 

Communicatie

De communicatie naar de raad zal verlopen via de bijgevoegde raadsinformatienotitie. De communicatie over de 

ontwikkelingen rondom het Nationaal Park Sallandse Heuvelrug wordt opgepakt door het Nationaal Park Sallandse 

Heuvelrug in samenwerking met Salland Marketing. 

Bijlagen

Bijlage 1: Basispresentatie Nationaal Park Sallandse Heuvelrug & Twents Reggedal

Bijlage 2: Raadsinformatienotitie maart 2022


